
 

Til: Radøy Kommune Gjerde, 26/4-2015 

 

HØYRINGSUTTALE UTBYGGING AV BREIBAND 2015 

Me er svært positive til utbygging av fiberbreiband på Sletta, og har i den forbindelse fått 
hjelp til å sjekke interessa frå Soltveit til Ystebø, Skjelvik og på Pletten. Me hadde 
dessverre ikkje anledning til å spørre alle husa på Sletta før fristen, men som ein kan 
sjå av listene som er vedlagt så er oppslutningen svært god. 

Me vil be om at Altibox verdt vald som føretrekt utbyggar då dei har det beste tilbodet 
både på pris og innhold. 

 

Med venleg helsing, 

Karen-Lise og Francis Rath 














